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JEGYZŐKÖNYV 

 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Ügyrendi és 
Stratégiai Bizottsága 2019. január 23. napján, 15:00 órakor a Városházán megtartott 
munkaterv szerinti nyílt üléséről. 

Jelen vannak: 
Sólyomvári Béla  bizottság elnöke 
Farkas-Gáspár Mónika  bizottság tagja 
Lóth Gyula bizottság tagja 
 
Tarjáni István polgármester 
Szakadáti László alpolgármester  
dr. Szabó Ferenc aljegyző  
Benedek Marianne adóügyi osztályvezető  
Mester László kommunikációs tanácsadó 
Győri Ferenc Városgondnokság 
Zink Olivia jegyzőkönyvvezető 
  
 
Sólyomvári Béla: Köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy a bizottság három 
jelenlévő taggal határozatképes, az ülést 15:04 órakor megnyitotta. Koleszár Kázmér 
távolmaradását jelezte. A jegyzőkönyv hitelesítését Farkas-Gáspár Mónika vállalta el.  
Javasolta a kiküldött meghívóban szereplő 8.), 12.) és 17.) pontok napirendről való levételét 
és az így módosított napirendet tette fel szavazásra. 
 
dr. Szabó Ferenc: Kérte, hogy a bizottság a Német Nemzetiségi Önkormányzat Biatorbágy, 
valamint Biatorbágy Város Önkormányzata között létrejött Együttműködési megállapodás 
felülvizsgálatáról szóló 16) pont esetében a pótanyagként kiküldött előterjesztést vegye 
figyelembe. 

Szavazás: 

A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
módosított napirendet elfogadta. 

 

Végleges napirend: 
 

1) Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről 

2) Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi költségvetési koncepciójáról 

3) Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi nyári karbantartási programjáról 

4) A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság 2019. évi munkatervéről 
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5) Beszámoló a Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság 2018. évi munkájáról 

6) A polgármester 2019. évi szabadság felhasználási ütemezési tervének 

jóváhagyásáról és a polgármester 2019. évi cafeteria összegéről 

7) Az önkormányzat intézményeinek 2019. évi cafeteria összegéről 

8) A polgármesteri hivatalban 2019. évben igazgatási szünet elrendeléséről, valamint a 

munkaszüneti napok körüli munkarendről 

9) Beszámoló Biatorbágy Város Önkormányzata 2018. évi kommunikációs feladatainak 

megvalósulásáról 

10) Az Értéktár Bizottság 2019. évi munkatervéről és költségvetéséről  

Az Értéktár Bizottság 2018. II. féléves beszámolójáról 

11) Biatorbágy, Nagy utca 452/1 hrsz-ú ingatlanra tervezett új óvoda építésével 

összefüggő kérdésekről 

12) A 2019. évi civil pályázat kiírásáról 

13) A 2019. évi köznevelési pályázat kiírásáról 

14) A Német Nemzetiségi Önkormányzat Biatorbágy, valamint Biatorbágy Város 

Önkormányzata között létrejött Együttműködési megállapodás felülvizsgálatáról 

 

1) Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről 

dr. Szabó Ferenc: Az önkormányzat és intézményei bankszámláinak egyenlege a mai 
napon 1.422,35 mFt. Az elkülönített pénzeszközök bankszámláinak egyenlege 167,13 mFt. 
A lejárt fizetési határidejű szállítói tartozások összege 2.589 eFt, kiegyenlítésük folyamatban 
van.  
 
Benedek Marianne: Az adóbevételeket illetően a tavalyi év 105,5%-os teljesítéssel zárult, 
ami 168.953 ezer Ft többletbevételt jelent a tervadatokhoz képest. A többlet adóbevétel 
jelentős hányada a feltöltési kötelezettségből adódik.  
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, hozzászólás nem volt, a vitát lezárta 
és szavazásra bocsátotta a tájékoztató elfogadását.  
 
Szavazás:  

 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

1/2019. (I. 23.) határozata 
 

Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta és elfogadta a Biatorbágy Város 
Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről szóló tájékoztatót. 
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2) Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi költségvetési koncepciójáról 

Szakadáti László: Kifogásolta, hogy az ez évi koncepció elég rövidre sikeredett és nem 
eléggé részletes, ezért a közmeghallgatásra való tekintettel javasolta annak kibővítését. 
Ebből kifolyólag összeállított a koncepcióhoz egy kiegészítő, gazdagító javaslatcsomagot, 
melynek bevezető részében megemlített néhány fontos tendenciát.  Egyrészt tényként került 
megállapításra, hogy állami támogatásban már nem részesül a város, ugyanakkor az állami 
feladat-átvállalással jelentős beruházások valósulnak meg, melyek remélhetőleg még ebben 
az évben elindulnak. Másrészt a koncepcióban ismertetni kell a költségvetés 
jogszabályoknak megfelelően összeállított pénzügyi nyelvezetének hétköznapi értelmezését 
is. Fontosnak tartja továbbá, hogy megemlítésre kerüljön három környezetet, amely alapján 
rendet lehet tartani a költségvetési tételek között. Ez egyrészt az épített környezet 
fenntartása, a másik a társadalmi környezet, melynek legfontosabb tényezője az 
önkormányzati hivatal, de ide tartozik a kultúra és a társadalmi egyesületek fenntartása, a 
sportélet, a testvérvárosi kapcsolatok és sok egyéb tétel is. A harmadik tétel pedig a 
természeti környezet fenntartása. Fontosnak tartja, ha elkészül a pénzügyi szempontú 
költségvetés, akkor a végén e három kiemelt terület szerint kerüljenek csoportosításra az 
egyes tételek, hiszen ezáltal válnak láthatóvá a megfelelő arányok, amely által teremtett 
harmónia nagyon fontos lesz a jövő Biatorbágya számára. A kiadott koncepció tervezetben 
az 1. Városi sportcsarnok építése pontnál a második bekezdés elejére kérte szövegszerűen 
beilleszteni, hogy „Az építőipari árváltozások miatti áttervezést követően…”, továbbá kerüljön 
bele, hogy az önkormányzat többletköltsége kb. 130 millió Ft-ra emelkedik. A 2. 16 
tantermes általános iskola építése pontnál az utolsó sor alábbiak szerint módosítását kérte: 
„Önkormányzatunk feladata a közművek biztosítása (és ennek költségei) az építési 
területre.”, ezáltal pedig a tervek elkészítésére vonatkozó sor törlését kérte. A 3. 
Szakgimnázium esetében szintén nem az úthálózat tervezés az önkormányzat feladata, 
hanem az útcsatlakozás biztosítása. Az 5. Belterületi utak fejlesztése pont csak a 
gyűjtőutakra beadott pályázatokról szól, ezért javasolta 5.1 alpontként kiegészíteni a további 
belterületi útépítésekkel, közmű-fejlesztésekkel, részleges város rehabilitációval. A 11. 
Iharosi sportpálya műfüves edzőpályával való bővítése pontot azzal kívánja kiegészíteni, 
hogy további csatlakozó feladatcsoporthoz tartozik az Iharosban meglévő betonvájú 
csapadékgyűjtő rendszer továbbépítése, a csapadékvíz kivezetése a nagypálya völgyéből, 
pályakorrekció, nagyfeszültségű hálózat, víz-csatorna és gáz közművek áttelepítése, 
továbbépítése. A már önkormányzati tulajdonban lévő 3656 hrsz-ú ingatlan felmérése és 
bizonyos szempontú áttervezése is döntést igényel. Tizenharmadik pontként meg kívánja 
említeni az új óvoda építését, mint fontos beruházást a 2019. évre. Itt nem szabad elfelejteni, 
hogy szennyvíz befogadási kapacitást kell kérni. 14. pontként kiemelte a Városgondnokság 
új, Baross Gábor utcai telephelyre való költöztetését. A 15. pontban megemlítette, hogy egy 
új szennyvíztisztítót kell útjára indítani tervezési munka keretében. A 16. pontban részletesen 
kifejtette a hétvégi házas üdülőterületek és a beépítésre szánt területek továbbfejlesztésének 
fontosságát. 17. pontként az éves intézmény felújítási költségeket tüntette fel. A 18. pont a 
város ingatlanvagyon értékeinek megőrzését részletezi. A 19. pontban hangsúlyozta a város 
ingatlan vagyona további gyarapításának szükségességét. A következő pontban a 
közvilágítási rendszer átalakítására, gazdaságosabbá tételére hívta fel a figyelmet. Emellett 
kiemelte a hidak állagmegóvásának, átépítésének fontosságát. A 22. pontban pedig az 
önkormányzati intézmények fenntartásáról tesz említést. Kiemelte, hogy az egészségügy 
jelentős költségtényező, ugyanakkor fontos szempont a város kulturális tevékenysége is, a 
testvérvárosi kapcsolatok, a társadalmi szervezetek támogatása, a civil szervezetekkel való 
kommunikáció, a Média Kft., a hirdetőtábla rendszer és a köztéri sporttevékenység 
támogatása. Mindezeket a kiegészítő javaslatában tárgyszerűen és tételesen felsorolta és 
ezáltal kérte, hogy azt fogadja el a bizottság. 
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Farkas-Gáspár Mónika: Véleménye szerint hibás az előterjesztés Egészségházról szóló 
alpontjában tett megállapítás, miszerint 2019-ben – ha kisebb mértékben is, mint 2018-ban – 
a működtetés költségének további csökkenése várható, hiszen az idei évben 29,6 millió Ft a 
tervezett működtetési költség a 2017. évi 89,4 millió Ft-hoz és a 2018. évi 75,8 millió Ft 
összeghez képest. Ennek tükrében kérte a mondat javítását. 
 
Tarjáni István: Véleménye szerint a koncepció a részletezettséget tekintve teljesen rendben 
van, hiszen majd a költségvetés fogja teljes részletességgel tartalmazni az önkormányzat 
feladatait. Ellenben mindazok a területek megtalálhatók a koncepcióban, amelyek a 
költségvetés egyes tételeit alkotják majd. A koncepció általános és érthető nyelven 
fogalmazódott. A természeti környezet megtalálható a második rész 10. pontjában. A 
sportcsarnokkal kapcsolatban nem gondolja, hogy összeget kellene megemlíteni, hiszen az 
majd a költségvetés feladata, emellett pedig a pályázat még nem zárult le, tehát a pontos 
összeg még nem ismert. A 16 tantermes általános iskola esetében pontosítást kért arra 
vonatkozóan, hogy a tervezéssel kapcsolatos felvetés mire vonatkozott. A szakgimnáziumnál 
nem útkapcsolatról van szó, hanem valóban úthálózat biztosításáról. A jelenlegi helyi építési 
szabályzat javaslatában már az az úthálózat fog megjelenni, amely a szakgimnázium 
megközelítésén kívül annak környezetében is utat biztosít. Ez tehát több mint egy 
útkapcsolat. A többi megemlített elemet szintén a költségvetés megalkotásakor kell tárgyalni. 
A költségvetési koncepcióban a kötelezően ellátandó feladatokra nem kell kitérni, hiszen 
azok jogszabályban vannak meghatározva. A koncepcióban azokat az elemeket említette 
meg, amelyek részben vagy egészben képviselő-testületi döntésen alapulnak, illetve a 
második részben felsorolt tíz pont esetében képviselő-testületi döntést igényelnek. Az új 
óvoda építése pedig nem maradt ki a koncepcióból, az a második rész első pontjában 
szerepel. Emellett pedig az anyagban említést nyert a szennyvíztisztító és a 
Városgondnokság elhelyezése, illetve több más hiányolt tétel is.  
 
Lóth Gyula: A városi sportcsarnok építése kapcsán javasolta egy mondatban megemlíteni, 
hogy bővülhet a korábbi képviselő-testületi döntés költségvonzata. A belterületi utak 
fejlesztéséről szóló 5. pont kapcsán jogosnak tartja az alpolgármester által elmondottakat, 
viszont az is jogos, hogy ez a részletes költségvetésbe kerüljön bele. Éppen ezért javasolta, 
hogy a további belterületi utak fejlesztése – részletezés nélkül - az 5. pont helyett a 
döntéssel nem rendelkező pontok közé tizenegyedikként kerüljön feltüntetésre. A piac 
területének lefedése kapcsán javasolta, hogy kerüljön törlésre a 2019. évi koncepcióból. A 
városi jégcsarnokról szóló 10. ponthoz javasolta megjeleníteni, hogy a város megrendeli egy 
új üzemeltetési terv és koncepció elkészítését és azt követően dönt a folytatásról. A további 
testületi döntést igénylő javaslatok 12. pontjaként kérte befogadni a 16 tantermes iskola 
területén és ahhoz kapcsolódóan elhelyezett és átköltöztetésre váró dolgok, pl. tűzoltóság 
elhelyezését és az arról való gondoskodás kérdéskörét.  
 
Szakadáti László: A pénzügyi nyelvezeten a nem lakosságbarát kifejezésmódot értette; a 
közérthetőség és az egész téma súlya miatt kell részletesebben kifejteni az egyes 
tárgyköröket. Véleménye szerint a koncepcióba mindazon feladatokat fel kell tüntetni, 
amelyek év közben felmerülnek. A városgondnokság áthelyezése súlyos tétel, hiszen a 
képalkotó röntgenberendezés telepítése miatt a jelenlegi helyről költöznie kell. 
Nehezményezi, hogy az általa ápolt, védett és támogatott hétvégi házas üdülőterületek és a 
beépítésre nem szánt területek továbbfejlesztése ki van hagyva az anyagból. Az éves 
intézmény felújítási költség 200-300 millió Ft-ot feszeget, ebből adódóan természetes, hogy 
fel kell tüntetni a koncepcióban. Az ingatlan vagyonérték őrzése óriási teher. A vagyon 
továbbgyarapítása lehetőség. Fontos, hogy a lakosság is lássa, mi mindenre költ pénzt az 
önkormányzat. Ezért határozottan kérte, hogy a belterületi utakról az általa összeállított 
javaslatban felsoroltak szerepeljenek a koncepcióban, ahogy az iharosi sportpálya 
környékén lévő járulékos munkák is. Tehát fenntartja a korábban felsorolt javaslatait. 
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Tarjáni István: Lóth Gyula észrevételeire kívánt elsőként reagálni. A belterületi utakra 
vonatkozó javaslatát befogadja, miszerint azok fejlesztése tizenegyedikként kerüljön 
feltüntetésre a döntéssel nem rendelkező pontok közé. Kérte annak kifejtését, pontosan mit 
takar a sportcsarnok építésével kapcsolatban tett javaslat? A jégcsarnok esetében tett 
javaslat kapcsán képviselő-testületi döntés szükséges, mely jelenleg kidolgozás alatt áll. A 
tűzoltóság kérdéskörét abban az esetben tudja befogadni és 12. pontként a döntést igénylő 
javaslatok közé felvenni, amennyiben elköltöztetés helyett annak elhelyezése kerül 
megfogalmazásra, hiszen nem kizárt, hogy akár azon az ingatlanon belül maradhat a 
tűzoltóság. Befogadta továbbá Farkas-Gáspár Mónika kérését is az Egészségház 
működtetési költségeinek szövegszerű korrekciójára vonatkozóan. Alpolgármester úrnak 
kifejtette, hogy a koncepció korábban sem volt részletes. A jelenlegi pedig kitér a 
városgondnokság elhelyezésére, az iharosi pályára és az ingatlanvagyonra is.  
 
Lóth Gyula: Elfogadja a polgármester tűzoltóságra vonatkozó módosító javaslatát. A 
sportcsarnok építéséhez annyi szövegszerű javaslatot tett, hogy az 1. pont utolsó 
mondatába kerüljön beillesztésre, hogy „… melynek határideje és végleges költsége a 
kivitelezési szerződésben lesz meghatározva.” Alpolgármester úrnak kifejtette, hogy nem 
javasolja a tervezett útépítések tételes felsorolását, mert ha az koncepció szintjén 
megjelenik, az számon kérhetővé válik annak ismerete nélkül, hogy mekkora a 
rendelkezésre álló költségvetési keretösszeg. 
 
Szakadáti László: Véleménye szerint kellő pénzügyi háttere van az önkormányzatnak 
ahhoz, hogy sok minden feladatot megoldjon ebben az évben.  
 
Tarjáni István: Befogadta Lóth Gyula imént elhangzott szövegszerű javaslatát az 1. pontra 
vonatkozóan. 
 
Lóth Gyula: Az általa tett javaslatokat egy híján a polgármester befogadta. Erről az egy 
pontról viszont szavazást kért, miszerint a 2019. évi koncepcióból kerüljön törlésre a piac 
területének lefedéséről szóló 7. pont, illetve maximum említés szintjén jelenjen meg nem idei 
évi megvalósítással.  
 
Szakadáti László: Szavazást kért arról, hogy a koncepcióba kerüljön bele az Iharosi 
sportpályáról szóló 11. ponthoz az általa korábban tételesen felsorolt további csatlakozó 
feladatcsoport. Ezenfelül szerepeljen a koncepcióban, hogy az önkormányzat támogatja a 
kulturális rendezvényeit, a testvérvárosi kapcsolatait, társadalmi szervezeteit, a 
kommunikációs finanszírozást, a sporttevékenység és a két nem állami iskola támogatását. 
Mindez megjelenik az általa összeállított javaslatok között 22. pontként, így erről is szavazást 
kért. 
 
Tarjáni István: A 11. pontban szerepel, hogy az építéshez szükséges kiegészítő 
beruházásokat az önkormányzat teljes mértékben önerőből biztosítja. Tehát a kért javaslat 
fel van tüntetve a koncepcióban. Ezenkívül a második rész 8. pontjában benne vannak a 
pályázati támogatások a köznevelési intézmények részére.  
 
Lóth Gyula: Alpolgármester urat kérdezte, hogy az általa tett támogatásra irányuló 
felsorolását nem lehetne inkább a bevezető részbe illeszteni akként, hogy az eddig kötelező 
és önkéntes jelleggel vállalt feladatokat 2019. évben továbbra is fenntartja az önkormányzat? 
Hiszen az alpolgármester által felsorolt tételek általunk kötelezőnek tekintett elemei a 
költségvetésnek és érdemes azzal kezdeni a koncepciót, hogy a képviselő-testület nem 
kíván eltörölni semmi eddig önként vállalt feladatot. 
 
Tarjáni István: Egyetért Lóth Gyula javaslatával, hiszen ezzel a megfogalmazással minden 
olyan elem benne lesz a koncepcióban, amit Szakadáti László kért. 
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Szakadáti László: Kérte, hogy ebben az esetben tételesen kerüljön felsorolásra mindazon 
korábban felvállalt kulturális, testvérvárosi, társadalmi, kommunikációs, sportéleti, 
köznevelési és egészségügyi támogatás, melyeket az önkormányzat továbbvisz az előző 
évekből a 2019. évre.   
 
Tarjáni István: A javaslatot befogadta azzal, hogy a koncepció bevezető részében a 
költségvetés megalkotásához szükséges kötelező, illetve eddig önként vállal feladatok 
mindegyike tételesen megfogalmazva meg fog jelenni.  
 
Lóth Gyula: Fenntartja az eredeti javaslatát a piac területének lefedéséről szóló 7. pont 
koncepcióból való törlésére vonatkozóan. 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy hozzászólás, javaslat nem volt, a vitát lezárta és 
elsőként szavazásra bocsátotta Lóth Gyula javaslatának elfogadását a 7. pont koncepcióból 
való törlésére vonatkozóan. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 2 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett (3 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) támogatta, hogy a koncepcióból kerüljön törlésre a 7. Piac területének lefedése 
pont. 
 
Sólyomvári Béla: Másodjára szavazásra bocsátotta a teljes költségvetési koncepció fenti 
módosítással történő elfogadását. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

2/2019. (I. 23.) határozata 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi költségvetési koncepciójáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biatorbágy Város 
Önkormányzata 2019. évi költségvetési koncepcióról szóló előterjesztést és elfogadásra 
ajánlja a képviselő-testület felé azzal a módosítással, hogy a költségvetési koncepcióból 
kerüljön törlésre a 7. Piac területének lefedése pont. 

3) Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi nyári karbantartási programjáról 

Lóth Gyula: Évek óta egy korábbi kérésének megfelelően került összeállításra az anyag egy 
olyan bontásban, amely külön tartalmazta a kötelező, törvényi előírás szerinti hiányosságok 
pótlásáról szóló feladatokat, a halaszthatatlan és a szükséges, de halasztható tételeket. 
Mindezt elsőként a Településfejlesztési Bizottság tárgyalja meg és azt követően kerül jelen 
bizottság elé. A most beterjesztett karbantartási program viszont nem tartalmaz bontást, így 
nem tartja tárgyalhatónak a bizottság által. Ebből kifolyólag ügyrendi javaslattal élt, miszerint 
a bizottság vegye le napirendről a 2019. évi nyári karbantartási program megtárgyalását. 
 
Sólyomvári Béla: Vita nélkül szavazásra bocsátotta Lóth Gyula ügyrendi javaslatát. 
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Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatta 
az ügyrendi javaslatot, azaz Biatorbágy Város Önkormányzata 2019. évi nyári karbantartási 
programjának napirendről való levételét. 
 

 
4) A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság 2019. évi munkatervéről 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült fel, a vitát 
lezárta és szavazásra bocsátotta a határozati javaslat, egyben a Pénzügyi, Ügyrendi és 
Stratégiai Bizottság 2019. évi munkatervének elfogadását. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

3/2019. (I. 23.) határozata 
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság 2019. évi munkatervéről 
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a 2018. évi munkatervéről szóló 
előterjesztést és a határozati javaslatot elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé.  
 
5) Beszámoló a Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság 2018. évi munkájáról 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült fel, a vitát 
lezárta és szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez kapcsolódó határozati javaslat 
elfogadását. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

4/2019. (I. 23.) határozata 
 

Beszámoló a Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság 2018. évi működéséről 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a 2018. évi munkájáról szóló 
előterjesztést és a kapcsolódó határozati javaslatot elfogadásra ajánlja a képviselő-testület 
felé.  

6) A polgármester 2019. évi szabadság felhasználási ütemezési tervének 
jóváhagyásáról és a polgármester 2019. évi cafeteria összegéről 

 
Lóth Gyula: A cafeteria keretösszegével kapcsolatban érdeklődött, mennyi volt a korábbi 
években a keretösszeg, változott-e az értéke a jelenlegi javaslatban? 
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Tarjáni István: Az előterjesztésben meghatározott cafeteria összege nem változott a korábbi 
évekhez képest. 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült 
fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a polgármester 2018. évi szabadság 
felhasználási ütemezési tervének jóváhagyásáról szóló, valamint a polgármester és az 
alpolgármesterek 2019. évi cafetéria juttatásáról határozati javaslat elfogadását. 
 
Szavazás:  
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatokat hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

5/2019. (I. 23.) határozata 
 

A polgármester 2019. évi szabadság-felhasználási ütemezési tervének jóváhagyásáról  
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a polgármester 2019. évi 
szabadság-felhasználási ütemezési tervének jóváhagyásáról szóló előterjesztést és a 
közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX tv. 225/C.§ (1) – (4) bekezdéseiben 
foglaltak alapján Tarjáni István főállású polgármester 2019. évi (41 nap) szabadsága 
igénybevételét az előterjesztés mellékletét képező szabadság-felhasználási ütemezésben 
foglaltaknak megfelelően jóváhagyásra ajánlja a képviselő-testület felé. 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

6/2019. (I. 23.) határozata 
 

A polgármester és az alpolgármesterek 2019. évi cafetéria juttatásáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a polgármester, alpolgármesterek 
béren kívüli juttatásának megállapításáról szóló előterjesztést és támogatja a kapcsolódó 
határozati javaslat képviselő-testület általi elfogadását. 

7) Az önkormányzat intézményeinek 2019. évi cafeteria összegéről 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült fel, a vitát 
lezárta és szavazásra bocsátotta a határozati javaslat elfogadását. 
 
Szavazás:  
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

7/2019. (I. 23.) határozata 
 

Az önkormányzat intézményeinek 2019. évi cafetéria összegéről 
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biatorbágy Város 
Önkormányzat intézményeinek 2019. évre vonatkozó cafetéria juttatás keretösszegéről szóló 
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előterjesztést és a kapcsolódó határozati javaslatot elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
felé. 
8) A polgármesteri hivatalban 2019. évben igazgatási szünet elrendeléséről, valamint a 

munkaszüneti napok körüli munkarendről 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült fel, a vitát 
lezárta és szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez kapcsolódó határozati javaslat 
elfogadását. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

8/2019. (I. 23.) határozata 
 

A polgármesteri hivatalban 2019. évben igazgatási szünet elrendeléséről, valamint a 
munkaszüneti napok körüli munkarendről 

 
A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Polgármesteri hivatalban 2019. 
évben igazgatási szünet elrendeléséről, valamint a munkaszüneti napok körüli munkarendről 
szóló előterjesztést és a kapcsolódó határozati javaslatot elfogadásra javasolja a képviselő-
testület felé. 
 
9) Beszámoló Biatorbágy Város Önkormányzata 2018. évi kommunikációs 

feladatainak megvalósulásáról 
 

Lóth Gyula: A beszámolót lezáró mondathoz tett észrevételt, miszerint már két éve kérdezi 
Mester Lászlót, hogy erre a problémára miért nem dolgoz ki egy kommunikációs stratégiát? 
Reméli, a 2019. évben ebben a témában várható valamiféle előrelépés, mivel hiányosnak 
érzi az önkormányzat nem hivatalos kommunikációját, hiszen még képviselőként is nagyon 
ritkán értesül olyan eseményekről, mint lakossági fórum, illetve közmeghallgatás. 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült 
fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a beszámoló elfogadásáról szóló határozati 
javaslat támogatását. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

9/2019. (I. 23.) határozata 
 

Beszámoló Biatorbágy Város Önkormányzata 2018 évi kommunikációs feladatainak 
megvalósulásáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta és a képviselő-testület felé 
elfogadásra javasolja a Biatorbágy Város Önkormányzata 2018. évi kommunikációs 
feladatainak megvalósulásáról szóló beszámolót. 
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10) Az Értéktár Bizottság 2019. évi munkatervéről és költségvetéséről; Az Értéktár 

Bizottság 2018. II. féléves beszámolójáról 
 
Lóth Gyula: Elsőként kifejtette, hogy nem sokallja a feladatra költött összeget. Viszont 
tekintettel arra, hogy az Értéktár Bizottság már a működésének második évét zárta, kérte, 
hogy a munkájuk eredményességéről és annak visszhangjáról készítsenek egy nyomon 
követést a lakosság, illetve az általuk szervezett programon részt vevő gyerekek körében.  
 
Mester László: Lóth Gyula felvetését teljes mértékben támogatja és a kérést továbbítani 
fogja a Bizottság felé. Felhívta azonban a figyelmet az Értéktár Bizottság által kiadott 
ismeretterjesztő könyvre, melynek szabad példányai hamar elfogytak az árusítások 
alkalmával, így tervben van az utánnyomás. Ez is egyfajta visszajelzésként szolgál. 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült 
fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta az Értéktár Bizottság 2019. évi munkatervéről és 
költségvetéséről határozati javaslat elfogadását a tervezetben megjelölt összeggel 
kiegészítve. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

10/2019. (I. 23.) határozata 
 

Az Értéktár Bizottság 2019. évi munkatervéről és költségvetéséről 
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta és a képviselő-testület felé 
elfogadásra ajánlja az Értéktár Bizottság 2019. évi munkatervét és költségvetését a 
tervezetben megjelölt 9.089 ezer Ft összeggel. 
 
11) Biatorbágy, Nagy utca 452/1 hrsz-ú ingatlanra tervezett új óvoda építésével 

összefüggő kérdésekről 
 

Lóth Gyula: Kérte a határozati javaslatban a d) pont törlését, mivel a kivitelezést 
megelőzően képviselő-testületi döntésre van szükség. 
 
Szakadáti László: Kérte, hogy az előterjesztésben kerüljön mellőzésre az alábbi mondat az 
információ hiteltelensége miatt: „A 2018-as évben az építőanyag árak 20-50%-al nőttek”. 
Javasolta, hogy a határozati javaslat 2. pontjában a tervezői értékbecslés összege, 620 millió 
Ft szerepeljen. Amennyiben ez az összeg nem fedezi a jelenlegi tényleges piaci árakat, úgy 
az általános tartalékkeret nyújtson további fedezetet a beruházás megvalósítására. 
 
dr. Szabó Ferenc: Egyetért a határozati javaslat d) pontjának törlésével, illetve javasolta a 
2.) pontban konkrét összeg feltüntetésének mellőzését. 
 
Lóth Gyula: Érdeklődött, hogy az előterjesztésben említett új óvoda telkén található három 
épület hasznosításáról készült koncepciótervek meg lettek-e osztva a bizottsággal?  
 
Tarjáni István: Ugyanaz a tervező készítette a koncepcióterveket, aki az óvoda engedélyes 
terveit is megalkotta. A terveket a bizottságok megtárgyalták és javaslatok is elhangzottak. 
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Szakadáti László: Az aljegyző javaslatának ismeretében visszavonta korábbi indítványát. 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült 
fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a határozati javaslat elfogadását a dr. Szabó 
Ferenc javaslatának megfelelő módosításokkal. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

11/2019. (I. 23.) határozata 
 

Biatorbágy, Nagy utca 452/1. hrsz-ú ingatlanra tervezett új óvoda építésével 
összefüggő kérdésekről 

 
A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biatorbágy, Nagy utca 452/1. 
hrsz-ú ingatlanra tervezett új óvoda építésével összefüggő kérdésekről szóló előterjesztést 
és a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja a képviselő-testület felé azzal, hogy az abban 
szereplő d) pont kerüljön törlésre, továbbá a 2. pontban konkrét összeg ne kerüljön 
feltüntetésre. 
 
12) A 2019. évi civil pályázat kiírásáról 

 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült fel, a vitát 
lezárta és szavazásra bocsátotta a határozati javaslat elfogadását. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

12/2019. (I. 23.) határozata 
 

A Biatorbágyon működő civil szervezetek 2019. évi támogatásáról 
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biatorbágyon működő civil 
szervezetek 2019. évi támogatásáról szóló előterjesztést és a határozati javaslatot 
elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé. 
 
13) A 2019. évi köznevelési pályázat kiírásáról 

 
Lóth Gyula: Tekintettel arra, hogy a különböző képzések, tanfolyami díjak jelentősen 
megemelkedtek az elmúlt időszakban, javasolta a pályázati keretösszeg megemelését az 
inflációt meghaladó mértékkel. 
 
Tarjáni István: Javasolta, hogy a pályázati keretösszeg a költségvetésben kerüljön 
meghatározásra, ezért a határozati javaslatot módosítja azzal, hogy annak 2. pontjában 
konkrét összeg ne kerüljön feltüntetésre. 
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Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült 
fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a határozati javaslat elfogadását a polgármester 
által elhangzott módosítás szerint. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

13/2019. (I. 23.) határozata 
 

A 2019. évi köznevelési pályázat kiírásáról 
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a 2019. évi köznevelési pályázat 
kiírásáról szóló előterjesztést és a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja a képviselő-
testület felé azzal, hogy annak 2. pontjában konkrét keretösszeg ne kerüljön feltüntetésre. 
 

 
14) A Német Nemzetiségi Önkormányzat Biatorbágy, valamint Biatorbágy Város 

Önkormányzata között létrejött Együttműködési megállapodás felülvizsgálatáról 
 
Lóth Gyula: Javasolta a határozati javaslat átfogalmazását, mely egyértelművé teszi, hogy 
nem most kerül sor a módosításra, hanem a fenntartóváltásról történő döntést követően.  
 
Tarjáni István: A fenti észrevétel alapján szövegszerűen módosítani kívánja a határozati 
javaslatot akként, hogy abban az „ennek megfelelően módosítja” helyett „ennek megfelelően 
ismételten felülvizsgálja” kifejezés szerepeljen. 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült 
fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a határozati javaslat elfogadását a polgármester 
által elhangzott módosítás szerint. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 
14/2019. (I. 23.) határozata 

 
A Német Nemzetiségi Önkormányzat Biatorbágy, valamint Biatorbágy Város 

Önkormányzata között létrejött Együttműködési megállapodás felülvizsgálatáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Német Nemzetiségi 
Önkormányzat Biatorbágy, valamint Biatorbágy Város Önkormányzata között létrejött 
Együttműködési megállapodás felülvizsgálatáról szóló előterjesztést és támogatja a 
határozati javaslat képviselő-testület általi elfogadását azzal a szövegszerű módosítással, 
hogy a „módosítja” helyett „ismételten felülvizsgálja” kifejezés szerepeljen. 
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Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt, megköszönte a résztvevők munkáját és 
16:28 órakor a bizottsági ülést berekesztette.  
 

kmf. 

 

 Sólyomvári Béla  Farkas-Gáspár Mónika 
 bizottsági elnök bizottsági tag 
 
 


